
 
 

“Dit document is een script van onderwijs dat is bedoeld om via video te worden getoond. In de video worden relevante 
tekst, dia’s, media en afbeeldingen getoond om de presentatie te vergemakkelijken. Daarom is het mogelijk dat deze tekst 
soms niet vlot leest of dat bepaalde teksten eigenaardig klinken. Daarnaast kunnen er grammaticale fouten voorkomen 
die niet acceptabel zouden zijn in literair werk. We moedigen u aan om het video-onderwijs te bekijken omdat het een 
aanvulling is op het schriftelijke onderwijs.” 

 

Varkens – Nader Onderzocht 

Ik weet niet meer precies in welke klas ik zat, misschien groep 2 of groep 3, toen één van mijn 

klasgenoten, om welke reden dan ook, tegen de leraar van de klas vertelde dat er in de Bijbel staat dat 

we geen varken mogen eten. In de tegenwoordige snel geïrriteerde wereld, zou dat misschien een reden 

zijn om de politie te laten komen, of dat een aantal studenten en hun ouders in het crisiscentrum zouden 

samenkomen, maar dit was de jaren ‘80, in een klein landelijk stadje met 800 inwoners. Onze hele 

school, 8 klassen groot, had minder dan 200 studenten. We konden eigenlijk nog gewoon over de Bijbel 

praten zonder dat de wereld verging. 

 

Wat ik me herinner was dat deze ogenschijnlijk willekeurige reactie van een kind op de leraar die 

Charlotte's Web aan het voorlezen was (beroemd kinderboek in de VS), mij enigszins verbijsterd 

achterliet. Mijn familie volgt de Bijbel. Ik volg de Bijbel. We gaan naar de kerk. We eten varken. 

Waarom weet ik dit niet? 

 

Mijn verwarring duurde niet lang. De leraar reageerde snel. Hij vertelde ons dat toen Jezus stierf, Hij 

ervoor heeft gezorgd dat we nu varkens kunnen eten, omdat we nu koelkasten hebben om het vlees 

veilig te houden om te eten. Dus daar hoeven we ons geen zorgen meer over te maken. 

 

Ahhh ... dat is logisch, althans volgens mijn kinderhersens. Bedankt leraar, voor deze uitleg. Maar als ik 

toen slimmer was geweest, had ik misschien gevraagd hoe ze dat in die 1900 jaar daarvoor dan hadden 

gedaan, zonder een goede koeling, maar Charlotte’s Web was op dat moment meer mijn niveau, en dus 

gingen we verder met het voorlezen van de klas. En ik heb er verder niet meer over nagedacht. 

 

Het zou tientallen jaren duren voordat ik de tegenwoordige toepassing van Leviticus 11 in mijn geloof 

opnieuw in twijfel trok. 

 

De mens is zo slim dat we koelkasten hebben gemaakt, en nu zijn sommige van de perfecte instructies 

van Gods niet belangrijk meer, althans, in mijn naïeve geloof als een kind. Kortom suggereert dit dat de 

mens slimmer is geworden dan God. We denken of zeggen het misschien niet, maar we passen het wel 

toe. 



 

Of zou het zo zijn dat God slimmer is dan wij, hoe slim wij ook maar denken te zijn? 

 

Romeinen 1:22 

Terwijl zij zich uitgaven voor wijzen, zijn zij dwaas geworden … 

 

Spreuken 1:7  

De vreze des HEEREN (JHWH) is het beginsel van de kennis, 

dwazen verachten wijsheid en vermaning. 

 

Is het redelijk als we suggereren dat de Schepper van alles het beste voor ons voor ogen heeft? Als Hij 

zoiets zegt als: "Ik hou van je, en ik wil het beste voor je, dus je moet apart gezet worden, en daarom is 

dit wat je moeten eten, en dat wat je niet moet eten." 

 

Zegt Hij dat omdat Hij van ons houdt, het beste voor ons wil en ons wil zegenen? ... of zijn Zijn 

woorden, in Leviticus 11, een soort barbaarse en verouderde onzin, enkel opgeschreven om het genot 

van onze smaakpapillen te beperken? 

 

Heeft JHWH gezegd: "wel, zolang je het varkensvlees koelt en het dan echt heel goed kookt, dan ben Ik 

niet meer zo bezorgd als je het opeet" 

 

Nee, dat zei Hij niet ... Hij had dat kunnen zeggen, maar dat deed Hij niet. De mens heeft dat gezegd, 

maar God heeft zoiets nooit gezegd. De mens maakt nu geen onderscheid meer tussen wat rein en onrein 

is, omdat er wordt gezegd dat God alles goed heeft gemaakt, terwijl God zoiets nooit heeft gezegd. 

Daarover heeft Hij nooit gesproken. 

 

Ezechiël 22:26-28 

Zijn priesters hebben Mijn wet geweld aangedaan, zij hebben de aan Mij geheiligde gaven 

ontheiligd. Tussen heilig en onheilig hebben zij geen onderscheid gemaakt en het verschil 

tussen onrein en rein hebben zij niet duidelijk gemaakt. Zij hebben hun ogen gesloten voor 

Mijn sabbatten. Ik word in hun midden ontheiligd. Zijn vorsten zijn in zijn midden als wolven 

die een prooi verscheuren om bloed te vergieten, om mensen om te brengen, omdat zij uit zijn op 

winstbejag. Zijn profeten bepleisteren hen met witkalk. Zij zien valse visioenen en voorspellen 

hun leugens door te zeggen: Zo zegt de Heere HEERE (JHWH). En de HEERE (JHWH) 

heeft niet gesproken! 
 

De mens zegt het ... ze zeggen dat er geen verschil is tussen rein en onrein, maar JHWH heeft dat niet 

gezegd ... De mens heeft er aanleg voor om dingen op een eigen manier te doen. Maar dat is in de Bijbel 

heel vaak verkeerd afgelopen, dus waarom zou dat hierbij anders zijn? 

 

We moeten JHWH genoeg vertrouwen en Hem geloven wanneer Hij eigenlijk zegt: "Vertrouw op Mij en 

geloof in Mij. Er zijn dingen die Ik voor je heb gemaakt om te eten, en dingen die slecht voor je zijn om 

te eten. Daar is een reden voor". 

 

Onze Messias had het volle vertrouwen in de Vader om in Zijn wegen te gaan. Onze Messias at volgens 

Leviticus 11. Misschien moeten we ook in de wegen wandelen van onze Messias? 

 

Interessant genoeg heeft de vooruitgang van de wetenschap de oneindige wijsheid van JHWH niet 

ontkracht als het gaat over wat wel en geen voedsel is, maar eigenlijk de goede reden waarom Leviticus 



11 werd opgeschreven, juist gevalideerd. Varkens zijn in de afgelopen 2000 jaar niet veranderd. Geen 

enkel onrein dier in Leviticus 11 is veranderd. Varkens zijn nog steeds varkens en kreeften zijn nog 

steeds kreeften. De problemen bij deze dieren als voedsel bestaan dan ook nog steeds. 

 

De meesten van ons weten tegenwoordig wat gifstoffen zijn en waarom die moeten worden vermeden. 

Ze zijn in wezen vergif voor ons lichaam. Hoewel ons lichaam enigszins is uitgerust met verschillende 

hulpmiddelen om gifstoffen af te voeren, zoals de lever, de nieren, lymfeklieren, enz., hoe minder we 

van die stoffen binnenkrijgen, des te beter het op lange termijn met ons gaat. We weten ook wat 

parasieten zijn en we weten dat we een immuunsysteem hebben en een spijsverteringskanaal dat ons 

helpt om dergelijke dingen te bestrijden. 

 

Veel mensen beseffen de waarde niet van de perfecte instructies in Leviticus 11. Het toepassen van 

Leviticus 11 als waardevolle woorden van de Bijbel helpt ons eigenlijk om de gifstoffen en de parasieten 

te minimaliseren en de voedingswaarde te maximaliseren. Het maximaliseren van de voeding en het 

minimaliseren van het innemen van schadelijke organismen en verbindingen is de eenvoudigste formule 

om de kans op een lang gezond leven te vergroten. 

 

Misschien vertelde JHWH ons werkelijk de waarheid toen Hij zei: 

 

Spreuken 3:1-2 

Mijn zoon, vergeet mijn onderricht niet, 

   en laat je hart mijn geboden in acht nemen, 

want lengte van dagen en jaren van leven 

   en vrede zullen ze voor jou vermeerderen. 

 

Onreine dieren zijn in feite de stofzuigers van JHWH. Ze reinigen de omgeving en daarbij verwijderen 

ze overtollige parasieten, gifstoffen, bacteriën en virussen. 

 

Hoe gaat dat in zijn werk? 

 

De moderne wetenschap heeft aangetoond dat varkens een zeer hoge giftige lading met zich meedragen 

waardoor ze onveilig zijn voor menselijke consumptie. 

http://science.naturalnews.com/pork.html  

 

Varkens zijn eigenlijk aaseters. Ze consumeren elk soort eten waarmee ze in aanraking komen, ongeacht 

de bron ervan, of het nu hun eigen ontlasting is of zelfs hun eigen dode karkassen. 

 

Hierdoor nemen hun lichamen enorme hoeveelheden virussen en parasieten op. Ze zijn de primaire 

dragers van veel pathogene organismen: 

 

• Taenia solium lintworm 

• PRRS (Porcine Reproductive and Respiratory Syndrome) 

• Nipah virus 

• Menangle virus 

• Hepatitis E virus (HEV) 
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Uit een onderzoek van Consumenten Rapporten bleek dat een indrukwekkende 69% van alle geteste 

rauwe varkensmonsters besmet waren met grote hoeveelheden vluchtige micoroganismen. (d.w.z. 

Yersinia enterocolitica) 

https://www.consumerreports.org/cro/magazine/2013/01/what-s-in-that-pork/index.htm 

 

Deze specifieke bacterie veroorzaakt koorts en gastro-intestinale stress en kan zelfs tot een dodelijke 

infectie leiden. 

 

Het is niet voor niets dat varkens giftiger zijn dan reine dieren. 

 

Een van de Bijbelse eisen voor reine dieren is dat het dier moet herkauwen. Deze dieren worden dan ook 

herkauwers genoemd. Ze hebben vier magen die voedsel verteren en opnemen, met behulp van een 

uniek proces dat een volledige spijsvertering mogelijk maakt. De belangrijkste herkauwers zijn koeien, 

schapen en geiten. 

 

Varkens zijn anders. Ze hebben een hele snelle spijsvertering en hebben slechts één maag. Het proces 

duurt slechts ongeveer vier uur. Een koe heeft bijvoorbeeld vierentwintig uur nodig om voedsel te 

verteren. Dat is twintig uur extra om het voedsel te ontdoen van overtollige gifstoffen tijdens het 

spijsverteringsproces. Het eenvoudiger spijsverteringssysteem van een varken staat dit niet toe, en 

daardoor worden de gifstoffen in de vetcellen en organen van het varken zelf opgenomen. 

 

Een ander probleem bij het varken is het ontbreken van zweetklieren. Het vermogen om te zweten is een 

belangrijk mechanisme om de verwijdering van gifstoffen en afval mogelijk te maken. 

 

Vanwege de manier waarop varkens zijn geschapen, nemen we bij het eten van varkensvlees, al deze 

extra micro-organismen en  omgevings-gifstoffen in veel grotere hoeveelheid op, veel meer dan wat 

onze Schepper heeft bedoeld. 

 

Hoewel sommige mensen suggereren dat de moderne landbouwmethoden en de domesticatie van 

varkens misschien de slechte eetgewoonten van het varken hebben opgelost, blijft het feit staan dat een 

varken nog steeds geen systeem heeft om gifstoffen en parasieten te verwijderen. En als we het 

varkensvlees vandaag de dag onderzoeken wordt dat nog steeds bevestigd. Varkens eten nog steeds hun 

eigen ontlasting op naast andere walgelijke gewoonten. 

 

Veel van de gifstoffen worden bij verhitting niet onschadelijk gemaakt. Zelfs als er hoge temperaturen 

worden gebruikt bij het bereiden van varkensvlees, in de hoop om zo gevaarlijke parasieten te doden, 

ontstaan er bij deze hoge temperatuur kankerverwekkende stoffen, doordat veel van de essentiële vetten 

worden beschadigd. 

https://www.cancer.gov/about-cancer/causes-prevention/risk/diet/cooked-meats-fact-sheet?redirect=true  

https://www.consumerreports.org/cro/magazine/2013/01/what-s-in-that-pork/index.htm
https://www.cancer.gov/about-cancer/causes-prevention/risk/diet/cooked-meats-fact-sheet?redirect=true


 

In een poging om de hoeveelheid parasieten te verminderen, stellen de meeste experts voor om 

varkensvlees op hoge temperaturen te koken. Maar als je de inname van kankerverwekkende vrije 

radicalen wil bepreken, moeten hoge temperaturen juist worden vermeden. Je moet dus kiezen tussen 

een grote kans op parasieten of de kans op kanker of andere chronische ziekten. Het alternatief is om 

gewoon de Bijbelse instructies te volgen en Leviticus 11 als waarheid aan te nemen en God te prijzen 

dat Hij zó goed voor ons zorgt dat Hij ons de juiste manieren heeft gegeven om gezond te leven, die 

ervoor zorgen dat Zijn volk wordt gezegend. 

 

Als je de meeste andere onreine dieren onderzoekt, die Leviticus 11 benoemd, ontdekken we twee 

gemeenschappelijke overeenkomsten. Allereerst valt op de ze bijna altijd het milieu opruimen, en 

daarbij maakt het hen niet uit wat er wordt geconsumeerd. Ten tweede zijn deze dieren niet in staat om 

gifstoffen en of andere ziekteverwekkende biologische stoffen efficiënt te verwijderen. 

 

Het is interessant dat in deze wereld die gevuld is met gezondheids-fanaten, veel mensen blindelings de 

verschillende diëten en protocollen opvolgen, maar als je het Bijbelse dieet suggereert, dan krijgen je 

vaak te horen hoe lekker spek is en hoe God van gedachten is veranderd over wat goed en niet goed is 

om te eten. Laten we teruggaan naar de Bijbel en God vertrouwen en Hem verheerlijken. Misschien 

gaan wij dan ook de zegeningen zien? 

 

Speciale dank aan Dr. David Jockers 

 

 

We hopen dat deze studie tot zegen is geweest, en vergeet niet om alles te blijven onderzoeken! 

 

Sjalom! 

 

Voor meer informatie of andere studies, verwijzen wij je naar onze website www.testeverything.net 

 

EMAIL: Info@119ministries.com (USA); info@119ministries.nl 

FACEBOOK: www.facebook.com/119Ministries; www.facebook.com/119ministriesnederland 

WEBSITE: www.TestEverything.net & www.119ministries.nl 

TWITTER: www.twitter.com/119Ministries# (USA) 
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